
 
 

Z á p i s n i c a 
z mimoriadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 15. 06. 2004  
v Obradnej miestnosti Mestského domu v Prievidzi 

 
    
Začiatok zasadnutia: 8.00 h 
Ukončenie zasadnutia: 9.35 h  
 
   
Prítomní:          25 poslancov MsZ  
                              – podľa prezenčnej listiny  
                                  
Neprítomní:          Ing. Milan Dérer, Ing. Peter Chovanec, RNDr. Alena Mečiarová, 
 
                              MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD., PhDr. Katarína Krajíčková,  
                              Eva Tomanová,  
                              – ospravedlnení                                  
 
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta  
                              Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 

 Ing. Jana Michaličková – hlavná kontrolórka mesta 
                              JUDr. Marián Mikula – náčelník MsP 
                              PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora 
                              Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                              PhDr. Ivona Vojtášová – hovorca mesta pre masmédiá 
                              Ing. Lenka Pánisová – riaditeľka sekretariátu prednostu 
                              Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru    
                              Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy   
                              PhDr. Tatiana Poliaková, PhD. – vedúca odboru starostlivosti o občana 
                              Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva                               
                              Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia 
                              Ing. Iveta Hakošová – vedúca odd. daní a  poplatkov                                 
                              Iveta Litvajová – referentka pre servis MsR a MsZ 
                              – podľa prezenčnej listiny  

 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril mimoriadne zasadnutie Mestského 
zastupiteľstva (ďalej len MsZ) mesta Prievidza a privítal všetkých poslancov, zúčastnených 
zástupcov mestského úradu.  

Primátor mesta konštatoval, že na zasadnutie mimoriadneho MsZ boli pozvaní 
všetci poslanci a uviedol, že pozvánky s navrhovaným programom mimoriadneho 
zasadnutia MsZ v Prievidzi boli poslancom a jednotlivým zástupcom mesta doručené.  
Podľa prezenčnej  listiny na začiatku rokovania za účasti 24 poslancov MsZ, nadpolovičnej 
väčšiny, bolo zasadnutie mimoriadneho MsZ rokovania a uznášania schopné.  
Primátor mesta vopred upozornil prítomných poslancov na zmenu priebehu hlasovania, 
ktoré sa uskutočnilo v zmysle rokovacieho poriadku MsZ, verejne zdvihnutím ruky             
za použitia hlasovacieho lístka zvolenej farby, označeným menom poslanca a číslom 
uznesenia a to z dôvodu, že v Obradnej miestnosti Mestského domu v Prievidzi nebolo 
možné nainštalovať technické hlasovacie zariadenie. 
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Presnú evidenciu hlasovania poslancov o každom prijatom uznesení zabezpečovali, 
určené skrutátorky Darina Kotianová a Iveta Litvajová, sčítaním hlasovacích lístkov bola 
určená Ing. Lenka Pánisová. 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 

predsedníctva, ktoré na rokovaní MsZ pracovalo v zložení: Ján Kotian, Ing. Mgr. Jozef 
Kobela, predsedovia poslaneckých klubov; Ing. Michal Mladý, zástupca primátora mesta; 
Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ v Prievidzi; Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka 
mesta Prievidza. 
Za spravodajcu Mestskej rady mesta Prievidza bol určený Mgr. Ľubomír Vida. 
 

Za overovateľov zápisnice z mimoriadneho MsZ boli menovaní Mikuláš Ďurják 
a Ing. Igor Detko. 
 

Na základe odporučenia Ing. Jána Bodnára, primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie navrhnutí a poslancami MsZ schválení: Ing. Ivan Mečiar – za predsedu, Zuzana 
Belanová – za členku a Jana Vršková – za členku.  
K predloženému návrhu  na zloženie návrhovej komisie mimoriadneho zasadnutia MsZ 
v Prievidzi prijalo MsZ uznesenie č. 168/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie:  24 poslancov za.  
  

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, po jednomyseľnom schválení zloženia návrhovej 
komisie požiadal jej členov, aby zaujali svoje pracovné miesta. 
 

Počas rokovania mimoriadneho MsZ do miestnosti prišla Helena Dadíková, 
poslankyňa MsZ v Prievidzi. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných informoval, že v zmysle 
uskutočnených legislatívnych zmien, bolo mimoriadne zasadnutie MsZ zvolané 
z naliehavého dôvodu, ktorým bol prerokovanie návrhu Doplnku č. 3 k Všeobecne 
záväznému nariadeniu mesta Prievidza č. 64/02 o miestnych poplatkoch.  
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že zmeny, ktoré boli zapracované             
do pripraveného materiálu na prerokovanie, by mali byť účinné od 01. 07. 2004, ak by 
predložený materiál bol na mimoriadnom zasadnutí MsZ schválený, tak  VZN by malo byť 
prijateľné tak pre občanov ako aj  podnikateľské subjekty, a hlavne zrozumiteľné, aby 
nedochádzalo k nedorozumeniam pri jeho uplatňovaní v praxi.  
Primátor mesta prítomných poslancov ďalej informoval, že z dôvodu časovej tiesni medzi 
schválením zákona a jeho zapracovania do doplnku k VZN mesta nebolo možné 
poslancom tento návrh na doplnok vopred doručiť,  preto následne  požiadal prítomnú Ing. 
Ivetu Hakošovú, vedúcu oddelenia daní a poplatkov MsÚ v Prievidzi, o úvodné vysvetlenie 
jednotlivých zmien, ktorých sa doplnok dotýkal.  

 
Ing. Iveta Hakošová, vedúca odd. daní a poplatkov MsÚ v Prievidzi, vo svojom 

komentári uviedla, že Doplnok č. 3 k VZN mesta Prievidza č. 64/2002 o miestnych 
poplatkoch bol predložený mimoriadnemu zasadnutiu MsZ z dôvodov, že v roku 2004 boli 
schválené dve nezávislé novely zákona o miestnych poplatkoch, ktoré boli schválené 
ministerstvom hospodárstva a financií. Ďalším dôvodom pre doplnenie jednotlivých zmien  
prerokovávaného materiálu bolo schválené uznesenie mestskej rady č.122/III./04, ktorým  
bolo uložené prednostovi MsÚ vypracovať Doplnok č. 3 k VZN mesta Prievidza č. 64/2002 
o miestnych poplatkoch tak, aby sa horná hranica príjmu poplatku podľa odd. I., bodu 6.6. 
c) zhora neohraničila. Pre objasnenie uvedenej časti komentára, Ing. Iveta Hakošová, 
vedúca odd. daní a poplatkov MsÚ v Prievidzi, uviedla, že v minulom období daňoví 
poplatníci, ktorí užívali verejné priestranstvá na vyhradené parkovanie vozidla             
z dôvodu zdravotného postihnutia seba alebo svojho dieťaťa a  ich príjem presahoval 
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hranicu nad životné minimum, museli svoje žiadosti predkladať na zasadnutia Mestskej 
rady v Prievidzi. Z uvedeného dôvodu, aby sa občanom vyšlo v ústrety, horná hranica 
príjmu domácností sa schváleným uznesením odstránila, a tak sa vlastne u nich zmiernila 
tvrdosť zákona. 
V ďalšej časti bodu rokovania Ing. Iveta Hakošová uviedla, že na základe novelizácie 
zákona o miestnych poplatkoch v časti poplatku za komunálny odpad je pripravený 
doplnok k VZN o nakladaní s komunálnym odpadom na území mesta Prievidza, ktorý 
bude predložený  k prerokovaniu na zasadnutí MsZ dňa 29. 06. 2004. 
V ďalšej časti svojho príspevku sa Ing. Iveta Hakošová, vedúca oddelenia daní             
a poplatkov, vyjadrila, že najpodstatnejšími zmenami sú skutočnosti, ktoré sú pozitívne pre 
občanov, na základe ktorých vlastníci, ktorí majú v meste trvalý alebo prechodný pobyt 
a vlastnia záhradky, rekreačné chaty, poplatok mestu platiť nebudú a výpočet poplatku pre 
právnické osoby a podnikateľské subjekty sa im bude prepočítavať pomocou ukazovateľa 
dennej sadzby. 
Ďalej prítomných informovala, že hlavné zmeny, ktoré sa mali prerokovať na zasadnutí 
MsZ sa týkali hlavne zmien, ktoré vyplynuli z rozhodnutí ministerstiev financií a životného 
prostredia SR, museli sa premietnuť v jednotlivých sadzbách miestneho poplatku             
za komunálne odpady a drobné stavebné odpady, a to v tabuľke sadzieb Príloha 1. 
V predchádzajúcom období boli tieto sadzby stanovené v ročných sadzbách, podľa zmien 
a platného zákona sa tieto budú posudzovať u daňovníkov jednotlivo a poplatky sa budú 
preratávať na denné sadzby v Sk.  
Zdôraznila, že vznikajú dohady ako sa bude nový zákon aplikovať v praxi, ako budú 
jednotliví občania žiadať o zníženie poplatku za obdobie, počas ktorého sa nebudú 
zdržiavať v mieste trvalého bydliska, a aké hodnoverné doklady budú mestu predkladať. 
Zároveň prítomných upozornila aj na skutočnosť, že problém bude aj v technickom 
zabezpečení pri preukazovaní dokladov a ich dokladaní. 
Zdôraznila, že nezrovnalosťami v prijatých zákonoch ministerstvami financií a životného 
prostredia sa zaoberala aj Asociácia komunálnych ekonómov SR, ktorá vydala Komuniké, 
aby bola táto účinnosť nových zmien v zákonoch pozastavená z dôvodu ich jednotlivých 
nedostatkov.  
Taktiež poznamenala, že aj mesto podniklo jednotlivé kroky, aby sa tieto zmeny 
v zákonoch prehodnotili a preto sa aj čakalo so spracovaním  predkladaného materiálu. 
Vyjadrila sa, že u podnikateľov bude  komplikovaný výpočet poplatku, bude robený podľa 
určitých prepočtových koeficientov a v dôsledku týchto zmien bude musieť odd. daní 
a poplatkov MsÚ urobiť určitý prieskum podľa zamestnaných občanov s trvalým 
a prechodným bydliskom v meste Prievidza a taktiež už museli urobiť predbežný 
prieskum,  a ďalšie porovnávacie prepočty.  
Uviedla, že u občanov, ktorí sa v trvalom bydlisku nezdržiavajú viac ako pol roka, buď 
z dôvodu pracovného alebo študijného, nie je ešte zrejmé ako sa bude evidencia 
u daňovníkov zabezpečovať z technického hľadiska, zhruba by sa muselo znova doručiť 
20 tis. výmerov a poznamenala, že uvedená časť bola aj pripomienkovaná a posunutá       
do parlamentu. 
V ďalšom svojom komentári Ing. Iveta Hakošová uviedla, že v súvislosti so zmenami 
v zákonoch bude musieť odd. daní a poplatkov vyzvať približne 2 – 3 tisíc podnikateľských 
subjektov, aby nahlásili svojich pracovníkov s trvalým pobytom v meste. 
Ing. Iveta Hakošová zdôraznila, že pre mestskú pokladnicu to bude znamenať stratu v II. 
polroku približne 4 mil. Sk, a v skutočnosti môže byť táto strata aj vyššia. 
Na základe informácií, ktoré Ing. Iveta Hakošová, vedúca odd. daní a poplatkov MsÚ, 
uviedla,  bol spracovaný materiál Návrh Doplnku č. 3 k VZN mesta Prievidza č. 64/2002 
o miestnych poplatkoch,  a predložený na prerokovanie mimoriadneho MsZ, a taktiež 
i z povinnosti mesta splnenia stanovenej lehoty jeho zverejnenia na úradnej tabuli mesta. 

 
V ďalšej časti rokovania mimoriadneho MsZ Ing. Ján Bodnár, primátor mesta,          

po vyčerpávajúcich informáciách Ing. Ivetou Hakošovou, uviedol, že prejednávaná 
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problematika je veľmi náročná, ťažko aplikovateľná v praxi, a hlavne bude dosť obtiažne 
vysvetľovať tieto zmeny našim občanom a podnikateľským subjektom. 
Keďže neboli ďalšie doplňujúce návrhy k programu mimoriadneho MsZ,  primátor mesta 
prítomných oboznámil s programom mimoriadneho zasadnutia MsZ.  
 
 
P r o g r a m    mimoriadneho zasadnutia MsZ v Prievidzi: 
1. Otvorenie     
2. Návrh Doplnku č. 3 k Všeobecne na Všeobecne záväznému nariadeniu mesta   

Prievidza č. 64/02 o miestnych poplatkoch   
3. Záver 
 

Vzhľadom na skutočnosť, že poslancami MsZ neboli predložené doplňujúce návrhy 
na doplnenie programu, zasadnutie mimoriadneho mestského zastupiteľstva sa riadilo 
jednohlasne schváleným programom.     
K predloženému programu mimoriadneho mestského zastupiteľstva prijalo MsZ 
uznesenie č. 169/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 25 poslancov za. 
 
 
 

– k bodu  2 – 
„Návrh  Doplnku č. 3 k Všeobecne záväznému nariadeniu   

mesta Prievidza 64/02 o miestnych poplatkoch“ 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril rozpravu k prejednávanému materiálu 
podľa schváleného bodu programu. 
Helena Dadíková sa pýtala na poplatky u živnostníkov, ktoré sa týkali hlavne platenia 
poplatkov podnikateľov, taxikárov z mesta Bojníc, boli na ňu kladené otázky, že si musia 
platiť poplatky aj ako občania Bojníc a taktiež aj ako podnikatelia v meste Prievidza, 
neprodukujú skoro žiadny odpad, a taktiež sa zaujímala o poplatky živnostníkov, ktorí 
podnikajú doma a taktiež neprodukujú odpad, ako uviedla, je otázne, či by mali platiť tak 
stanovené výšky poplatkov, na tento postup mesta sa sťažujú.  
Odpovedala Ing. Iveta Hakošová, vedúca odd. daní a poplatkov, a uviedla, že je to 
v zmysle zákona a príslušného VZN mesta.  
 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, sa v tomto smere vyjadril, že má taktiež 
informácie od viacerých živnostníkov, ktorí nesúhlasia s predpísanými poplatkami a to 
z dôvodu, že podnikajú v mieste trvalého bydliska v oblasti, kde neprodukujú skoro žiadny 
odpad a musia tento poplatok platiť v stanovej výške. 
Ďalej primátor mesta uviedol, že sa budú taktiež vyskytovať nezrovnalosti v poplatku        
za množstvový odpad, ktorý bude zákonom stanovený v sume 3,30  Sk za 1 kg odpadu, 
otázne bude, o aký druh odpadu pôjde. 
Vzhľadom k tomu, že zákon umožňuje, že mesto je povinné vytvoriť podmienky             
na množstvový zber, bude aj v tejto časti veľa nezrovnalostí. 
Taktiež sa primátor mesta vyjadril k jednotlivým poplatkom, ktoré platia občania, 
a upozornil, že i pri stanovovaní jednotlivých sadzieb bude dosť problematické objektívne 
ich určiť u občanov a podnikateľov. 
V súvislosti so zmenami a hlavne nedostatkami, ktoré sa vyskytli v novelizáciách zákonov, 
bola zaslaná požiadavka aj na generálnu prokuratúru, ako uviedol primátor mesta,  
v spore sú ministerstvo financií s ministerstvom životného prostredia a taktiež nedostatky 
boli prerokované aj s poslancami NR SR. Primátor mesta vyjadril stanovisko, že zmeny, 
ktoré sa vyskytli schválením zákona sa budú v praxi ťažko uplatňovať. 
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Taktiež zdôraznil, že bude značný problém v preukazovaní hodnoverných dokladov 
občanmi, ktorí budú tieto mestu predkladať. 

Ing. Mgr. Jozef Kobela sa informoval na množstvový zber, kde je poplatok 
stanovený  na 3,30 Sk, keď je stanovená hranica poplatkov, a či je v poplatku zahrnuté 
technické zabezpečenie pri uplatňovaní množstvového zberu. 
Primátor mesta dal opäť do pozornosti prítomným poslancom,  že materiál, ktorý             
sa prerokovával a je v ňom uvedený aj množstvový zber, tento doplnok v určitej forme 
musí byť schválený, pretože jeho účinnosť v zmysle zákona bude už od 01. 07. 2004. 
Ing. Iveta Hakošová, vedúca odd. daní a poplatkov uviedla, že poplatok bude použitý 
v plnej výške a v súvislosti s vydaním stavebného povolenia na bývanie,  nemalo by sa 
v priestoroch podnikať, v tejto súvislosti by sa malo požiadať o podnikanie, aj tu vznikajú 
nedorozumenia. 

Ing. Ivan Mečiar sa informoval ohľadom platenia poplatkov, keď je občan z iného 
mesta a prechodne sa zdržiava v meste Prievidza. 
Odpovedala Ing. Iveta Hakošová a uviedla, že nie je dôvod, aby za miestny poplatok platil. 
A taktiež dala prítomným do pozornosti informácie k plateniu poplatkov u občanov, ktorí  
sa viac rokov sa nezdržiavajú na adrese svojho trvalého bydliska, zákon o tom nehovorí, 
a ako uviedla, o týchto skutočnostiach je informovaný aj primátor mesta, pretože mesto 
eviduje veľa sťažností. Mesto Prievidza, ako jedno z mála, takéto prípady zohľadňuje 
a sadzby sa prepočítavajú, prístup nášho mesta je smerovaný pomôcť našim občanom.  

V priebehu rokovania mimoriadneho zasadnutia MsZ viackrát bolo jednoznačné 
uvedené, že predložený a prerokovávaný materiál musí byť s prípadnými pripomienkami 
schválený na dnešnom zasadnutí, pretože jeho znenie musí byť v platnosti už od 1. júla 
tohto roka. 
Ing. Iveta Hakošová poznamenala, že platenie poplatku sa viaže i na podané žiadosti,      
na základe ktorých mesto Prievidza ako jedno z mála miest v SR využívalo možnosť 
zníženej sadzby s uplatňovaním aj v praxi. 

Ďalej Ing. Iveta Hakošová, odpovedala na otázky Ing. Mgr. Jozefa Kobelu, ktoré sa 
týkali informácie percentuálneho zloženia daňovníkov v meste a uviedla, že platiacich 
občanov je asi 60 percent a zvyšných asi 40 percent sú  podnikateľské subjekty. 
Pre informáciu uviedla, že mesto bude mať možnosť realizovať množstvový zber, musí byť 
podaná žiadosť a na základe súhlasu mesta sa bude spoplatňovať. 
 

Mgr. Katarína Bubnášová sa zaujímala o informácie, aké mestu vzniknú náklady             
na doručenie nových platobných výmerov v súvislosti so zmenou VZN. Vo svojej odpovedi 
Ing. Iveta Hakošová uviedla, že bude potrebné doručiť zhruba 20 tis. platobných výmerov 
a pripomenula, že v novele sa neuvádza, ako sa má postupovať pri nových platobných 
výmeroch.  
Novela neuvádza, ako sa má postupovať, do úvahy sa bude brať tá skutočnosť, že 
občania dostali už platobné výmery na tento rok. 
  

Na ďalšie otázky Mgr. Kataríny Bubnášovej, ohľadom vzniknutých preplatkov, ktoré 
vzniknú na prelome platnosti nového VZN,  odpovedala Ing. Iveta Hakošová a uviedla, že 
daňovníci, ktorí si zaplatili poplatok za celý rok, budú mať možnosť požiadať o preplatok, 
ak bude u nich záujem, a ak nie, zostáva daňovníkovi vzniknutý preplatok evidovaný          
a automaticky prechádza do budúceho roka. 
Ďalej uviedla, že so vzniknutými zmenami sa bude u jednotlivých zamestnávateľov 
prepočítavať počet zamestnancov, tento bude určite kolísať, toto sa musí doriešiť 
a zároveň Ing. Iveta Hakošová uviedla, že s uvedenými zmenami sa ešte nestretli. 
Pre informáciu prítomných vedúca odd. daní a poplatkov sa vyjadrila v tom zmysle, že 
novela zákona v parlamente ešte neprešla v tej podobe ako bola predložená. 
 
Vláda mala prejednať ďalší nový návrh zákona, a uviedla, že zmeny sa týkajú vlastne iba 
polročnej daňovej povinnosti.  
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Na ďalšie otázky Mgr. Kataríny Bubnášovej, ktoré sa týkali sankcií u občanov 
mesta,  odpovedala Ing. Iveta Hakošová a dala prítomným do pozornosti, že ak daňovníci 
nezareagujú, budú musieť byť vyzvaní prostredníctvom pošty, budú zasielané sankčné 
rozhodnutia. 
Taktiež informovala, že po troch rokoch je podchytených 90 % občanov – daňovníkov, 
a pri hlásení zmien sa vychádza občanom v ústrety, a Ing. Iveta Hakošová ďalej uviedla, 
že  do roka je to asi 100 tisíc rozhodnutí. 
Po novelizácii zákonov spôsob evidovania bude ešte viac komplikovanejší, neexistuje 
oficiálne výklad zákona. ako to bolo po minulé roky a na absolvovaných školeniach 
vznikajú spory pri vysvetľovaní nových informácií. 

Primátor mesta a Ing. Iveta Hakošová sa vyjadrili k pokutám a postupom pri vrátení 
preplatkov. Primátor mesta uviedol, že diskutabilné je tiež to, že  preplatok menší ako 70,-- 
Sk sa nemusí vrátiť,  ale je to v zmysle zákona, mesto to rešpektuje a sa ho lparidržiava.  
 

V ďalšej časti prejednávania predloženého materiálu primátor mesta navrhol 
poslancom, aby materiál v časti tabuľky Príloha 1 – Tabuľka sadzieb miestneho poplatku             
za komunálne odpady a drobné stavebné odpady pre obdobie 01. 07. – 31.12. 2004, bol 
prerokovávaný po jednotlivých bodoch a po diskusii poslancov, boli tieto sadzby 
prejednané a následne upravené. 
 

V rozsiahlej diskusii prejednávaného materiálu podľa bodu rokovania vystúpili 
a svojimi pripomienkami reagovali samotní poslanci, MUDr. Gabriel Šimko, MPH, Ing. 
Michal Mladý, zástupca primátora mesta.   
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta uviedol, že schváliť by sa malo maximálne len to, čo je 
v intenciách zákona. 
Ing. Iveta Hakošová, vedúca odd. daní a poplatkov, uviedla, že bude problém 
u daňovníkov, aby mohli predkladať pracovníčkam oddelenia vierohodné doklady, tu určite 
vzniknú nedorozumenia a zbytočné problémy, bude sa musieť pridržiavať zákona.  
Primátor mesta uviedol, že záleží na občanovi, aké vierohodné vyhlásenie a doklady 
poskytne, bude sa musieť prípad od prípadu individuálne posudzovať, mesto bude musieť 
dôsledne zvažovať na základe akých dokladov sa daňovníkovi bude môcť znížiť poplatok. 
 

Ďalej Ing. Iveta Hakošová uviedla, že občan bude mať právo sa odvolať, a Mgr. 
Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia MsÚ v Prievidzi,  ústne potvrdila, že tieto 
spory bude musieť mesto riešiť. 
K uvedeným informáciám sa vyjadrila aj Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, 
a uviedla, že v zmysle platného zákona je uvedené kto vedie dokazovanie, takže aj 
správca dane má toto právo si uplatniť. 
 
 Po jednotlivých návrhoch a predložených pripomienkach primátora mesta             
i poslancov MsZ, bol uznesením schválený Doplnok č.3 k VZN č.64/2002 o miestnych 
poplatkoch s nasledovnými úpravami: 
v Prílohe 1 – Tabuľka sadzieb miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady pre obdobie 01. 07. – 31. 12. 2004: 
A: v časti fyzická alebo právnická osoba vlastniaca alebo užívajúca nehnuteľnosť na 
území mesta slúžiacu na prechodné ubytovanie alebo individuálnu rekreáciu (byt, 
záhrada, nebytový priestor ako chata, chalupa a pod.): 
       1. v časti: podnikateľská a iná činnosť vykonávaná za účelom dosiahnutia zisku 
opraviť dennú sadzbu na 3,30 Sk, 
  2. v časti: ostatní opraviť dennú sadzbu  na 0,50 Sk, 
       3. časť ... všetky subjekty, ktoré nemôžu použiť sadzby E, G, názov sadzby H,   
           predmet poplatku osoba, denná sadzba 0,55 Sk ... vypustiť, 
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B: v časti právnická alebo fyzická osoba - podnikateľ, ktorá vlastní alebo má v prenájme 
nehnuteľnosť nachádzajúcu sa na území obce a určenú na podnikanie a ostatné subjekty, 
podnikateľská a iná činnosť vykonávaná za účelom dosiahnutia zisku: 
      1. v časti: verejné stravovanie, pohostinské služby, ubytovanie, predaj potravín - 
vypustiť slovo... ubytovanie..., 
      2. v časti: inde bližšie nešpecifikované: výroba, obchod, skladovanie, názov sadzby K, 
predmet poplatku zamestnanec vrátane majiteľa, dennú sadzbu opraviť na 3,00 Sk, 
      3. v časti: ostatné, názov sadzby L, predmet poplatku zamestnanec vrátane majiteľa, 
dennú sadzbu opraviť na 2,20 Sk. 
V zmysle schváleného materiálu Doplnok č. 3 k VZN mesta Prievidza č. 64/2002 
o miestnych poplatkoch bude uvedené VZN v úplnom znení jeho doplnoko 1, 2 a 3 
publikované na úradnej tabuli mesta Prievidza a po 15 dňoch od jeho vyvesenia 
nadobudne účinnosť. 
K bodu rokovania prijalo mimoriadneho MsZ uznesenie č. 170/04, ktoré tvorí prílohu         
k zápisnici. 
Hlasovanie: 25 poslancov za. 
   

– k bodu 5 – 
„  Z á v e r  “ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v závere mimoriadneho zasadnutia MsZ 

v Prievidzi, poďakoval prítomným poslancom a pracovníkom mestského úradu za účasť, 
celkový priebeh MsZ a hlavne za konštruktívne pripomienky. Mimoriadne zasadnutie 
Mestského zastupiteľstva v Prievidzi vyhlásil za ukončené. 
 
P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 
 
 
 
 
 
................................................                                   .............................................      
          Mikuláš Ďurják                                                                  Ing. Igor Detko 
            overovateľ I.                                                                      overovateľ II. 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                            Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                primátor mesta  
 
 
 
 
Zapísala: Iveta Litvajová 
 
 
 
 
 


